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 Све док траје криза у Европској унији, након одлуке Велике Британије о изласку, процес
проширења је стопиран оцијенио је лидер Покрета за промјене Небојша Медојевић.

  

  „Питање проширења ЕУ више нико и не помиње, без обзира што говорили европски
званичници. Европска унија сада отвара питање своје архитектуре и ту процес
проширења за Црну Гору, Србију и БиХ апсолутно више није приоритет. Нема ко о томе
да одлучује„, казао је он „Побједи“.   

Медојевић објашњава да за одлуке у ЕУ треба сагласност свих држава чланица.

  

„Без одлуке Британије не може да се прими Црна Гора, јер ЕУ функционише на
принципу консензуса. Све док траје излазак Британије нико не може донијети одлуку о
учлањењу нових чланица. Јасно је да Брегзит значи крај проширења, а можда и крај ЕУ
у овом формату„, оцијенио је Медојевић.

  

Он је рекао да нико не може да процијени куда ће ова ситуација одвести ЕУ.

  

„Имамо ступидну изјаву предсједника Црне Горе Филипа Вујановића да ћемо наставити.
Гдје ћеш наставити? Тамо више нема ЕУ у оном формату. Једноставно, док траје криза у
ЕУ процес проширења је стопиран“, оцијенио је Медојевић.

  

Он је један од малобројних црногорских политичара који је поздравио одлуку грађана
Велике Британије да изађе из ЕУ.
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„Тај процес траје доста дуго и он је резултирао Брегзитом зато што је корумпирана
бриселска администрација, највише Њемачка, одбијала захтјеве Велике Британије и
других земаља за реформу ЕУ. Требале су реформе да се, у политичком смислу, дио
моћи врати националним парламентима и да се не угрожава суверенитет држава у
погледу важних питања, а да се на нивоу ЕУ говори о оним стварима које су у
заједничком интересу„, објашњава Медојевић.

  

Упитан да ли је ПЗП сада евроскептична партија, Медојевић одговара одрично.

  

„Ми смо и даље проевропска партија, али није Европа исто што и ЕУ. Ми волимо Европу
и прихватамо европске стандарде. Нажалост, ЕУ је својим погрешним одлукама довела
себе у стање хаоса. ПЗП-у је најважнији интерес Црне Горе. Ми желимо да се Црна
Гора мијења и реформише у складу са европским стандардима, али не у складу са
процјенама корумпиране бриселске администрације„, казао је он.

  

Медојевић објашњава да Демократски фронт није одустао од протеста, већ је протесте
„пренио са улице у Скупштину“.

  

Како је додао, ДФ је перманентно у протестима због медијске изолације и једино у
парламенту могу да пренесу грађанима своје поруке. Он је најавио да Фронт креће
ускоро у теренску кампању и да не одустаје од протеста.

  

„И послије избора, ми ћемо наставити протесте“, рекао је Медојевић.

  

(ИН4С)
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